
NOTULEN van de ALGEMENE LEDENVERGADERING
Van de HISTORISCHE VERENIGING Vleuten-De Meern-Haarzuilens-Leidsche Rijn
Datum: dinsdag 10 oktober 2023
Locatie: Het Raadhuis te Vleuten.

Aanwezig (20): bestuursleden Gerda Oskam, Dimitri Gilissen, Edwin v.d. Berg, Theo Balvers,
Wim de Vrankrijker, Rens Wiegeraad; de leden John van Dongen, Herman Hellemans, Kees 
Rasch, Jan Sangers, Anneke Rek, Veronique Voorn, Gedo Voorn, Marian Winkel, Ad van 
Zoeren, Ab van Harten, Evaline van Veen; gast Elise Volker.
Afwezig met kennisgeving: echtpaar De Ruyter.
AGENDA
01 Opening en Vaststelling van de Agenda
Gerda Oskam heet om 20.00 uur iedereen van harte welkom. De vergadering gaat accoord 
met de vaststelling van de agenda.
02 Notulen en besluiten van 18 april 2023.
AP1: De algemene vergadering heeft op verzoek een andere opzet gekregen door het 
houden van een geschiedenis-quiz.
AP2: Het eerder verspreiden van de notulen is niet gelukt, wordt een verbeterpuntje.
AP3: De integratie van communicatie en de canon van 25 jaar LR is gerealiseerd.
AP4: Het uitsplitsen van de kosten wordt bij de voorjaarsvergadering zichtbaar.
AP5: Eveneens is dat het geval met de adviezen van de kascommissie.
AP6: DE evaluatie van het historisch cafe is nog aangehouden



AP7: De actie met de mappen ansichtkaarten is gebeurd.
De vergadering gaat accoord met de notulen en het verslag van de actiepunten.
03  Vanaf 20.15 uur 1e Deel van de Geschiedeniskwis  
Gerda heeft de kwis visueel en als multiple choice in elkaar gezet. De 1e ronde omvat 10 
vragen. Er wordt door 5 groepen aan deelgenomen.
04 Meerjaren Beleidsplan
Met behulp van de PP-presentatie voert Gerda de vergadering langs de items van 3.7:

1. Het Plan van Aanpak voor tentoonstellingen is gerealiseerd.
2. Zij geeft enige voorbeelden van de goede samenwerking met Oud-Utrecht.
3. Anneke Rek is aangesteld als coördinator voor de vrijwilligers. Anneke vult aan dat er 

ongeveer 70 vrijwilligers zijn, heel verscheiden in intensiteit en taken.
4. De toegankelijkheid van het archief en collectie is een doorlopend projekt.
5. De betaalde functionaris Ilse Volker gaat werken aan het communicatieplan.
6. Edwin geeft een toelichting. De ledenwerfactie is deels gelukt en loopt nog verder 

door. Er zijn 919 leden. Er is toename door de activiteiten rond het 25-jarig bestaan van 
Leidsche Rijn. 52% is na 2000 lid geworden en m.n. een groei in Terweide. 
Gerda geeft een toelichting op de themajaren. Nadere uitwerkingen gaan nog volgen.
2024: Sport en Bewegen
Marian Winkel attendeert ook op het benaderen van de binnensporten. Gerda zegt dat m.n. 
de Lintwurmpieloop een succes is. Remco heeft veel memorabila.
2025: 3000 jaar cultuur.
2026: Zorg en Welzijn
2027: 250 jaar bestuur
De vergadering stemt onder applaus in met de vaststelling van het Meerjarenbeleidsplan.
05 Begroting
Penningmeester Edwin van de Berg geeft een uitvoerige toelichting. In het algemeen is er 
niet veel afwijking van voorgaande jaren. Marian vraagt waarom er geen 
contributieverhoging is. Het antwoord is dat de noodzaak ontbreekt gezien het evenwicht 
tussen baten en lasten. Er is een groei van 40-60 leden nodig om die balans te behouden. 
Totale baten €27200,-
Over de lasten:
Het werven van adverteerders staat onder druk. Marian vraagt waarom deze post niet bij 
de baten staat. Antwoord: begrotingstechnisch is dat beter. Er kan meer gedaan worden 
aan het werven/behouden van relaties, bv hen entree bieden bij evenementen. 
De energiekosten hebben zich op hoger niveau gestabiliseerd. Jan Sangers ziet graag 
aangegeven hoe het gebruik van de energie geweest is. 



De structurele posten zijn aangepast mbt inrichting en gebruik van de 
broederschapshuisjes.
Marian vraagt waarom de coördinator voor de vrijwilligers niet in de begroting staat. 
Antwoord: haar kosten worden door subsidie betaald. 
Over de kosten-baten van projekten komt volgend jaar meer inzicht.
De dotatie over de voorziening en onderhoud BSH is niet meer opgenomen, gezien de 
voorziening op de balans van €4000,-
06 2e Deel van de Geschiedeniskwis
Via een visuele presentatie worden er opnieuw 10 vragen in multiple choice gesteld.
07 Pauze van 21.10 tot 21.25 uur
Dimitri vraagt de vergadering bij afwezigheid van Gerda of zij accoord gaan met het 
verlenen van het ere-lidmaatschap, hetgeen unaniem instemming krijgt en van applaus 
wordt vergezeld.

08 Bekendmaking van de prijswinnaars van de kwis.
Van de 5 groepen heeft De Oude Hap die van Veronique Voorn, Kees Rasch Herman 
Hellemans, Ad van Zoeren het beste resultaat geboekt. 
09 Benoeming bestuursleden
De vergadering neemt het rooster van aftreden voor kennisgeving aan. Dimitri is in de 
bestuursvergadering van augustus unaniem benoemd. Theo Balvers maakt sinds juli deel 
uit van het bestuur. De vergadering benoemt hem bij acclamatie tot bestuurslid. Hij zal als 
secretaris (verder) functioneren.
10 Afscheid als voorzitter van Gerda Oskam.
Gerda is sinds 16 april 2014 voorzitter. Zij zegt de functie met plezier te hebben 
uitgeoefend, ook al waren er wel moeilijke momenten. Ze heeft veel bestuursleden 
meegemaakt.  Veel van haar doelstellingen zijn bereikt, al zijn de 1000 leden niet gehaald. 
Ze kijkt terug op zeer succesvolle evenementen, zoals recent het 900-jarig bestaan van het 
waterschap en het 25-jarig bestaan van Leidsche Rijn. Zij heeft alle vertrouwen in het 
voorzitterschap van Dimitri. Ze zal zeker actief blijven, wenst de vereniging en haar mensen
veel succes. En is dankbaar voor het vertrouwen en wat ze heeft kunnen doen en bereiken.
Voorzitter Dimitri Gilissen stelt dat velen met veel waardering en bewondering haar 
voorzitterschap hebben ervaren. Ze was deskundig, enthousiast en betrokken.  Ze was op 
vele terreinen actief: als technisch voorzitter, gastvrouw, organisator lezingen en 
fietstochten, schrijfster van artikelen. Ze heeft de vereniging duidelijk verder op de kaart 
gezet en klaar gemaakt voor de toekomst. Het is een geruststelling dat ze zeker actief en 
betrokken zal blijven. 
Erelid Ad van Zoeren memoreert wanneer hij Gerda heeft leren kennen en haar eerste 
(bestuurlijke) activiteiten heeft meegemaakt. Hij heeft haar al die jaren met veel 
waardering kunnen volgen. De verbouwing van de broederschapshuisjes was een pittige 
kluif met positieve gevolgen. Ze was een kanjer. Hij is trots op haar en laat dat merken met 
een knuffel als dank.



Dimitri overhandigt Gerda na voorlezing van de tekst van de oorkonde van het 
erelidmaatschap en een fraaie bos bloemen. De vergadering applaudiseert. 
10 A
De nieuwe communicatie-functionaris Ilse Volker presenteert zich. Ze is vereerd en blij met 
haar aanstelling en heeft als uitgangspunt: voor en met jullie voor de vereniging. Ze wil 
voortbouwen op wat er is en voldoen aan wat in het MJBP gesteld is omtrent communicatie. 
Ze rekent op steun en heeft er veel zin in. Ze krijgt een boeket bloemen als aanmoediging 
overhandigd. 
Dimitri wijst nog op de vacatures in het bestuur voor educatie, voor communicatie & 
marketing, hoopt om meer leden voor de werkgroepen, o.a. publieksactiviteiten, en voor 
gastheren en -vrouwen in het kenniscentrum en de musea.
11 Komende Activiteiten
Bestuurslid Wim de Vrankrijker geeft een toelichting op de komende activiteiten:
22 oktober 2023: culturele manifestatie en eerbetoon voor Riek Bakker in de 
Cultuurcampus
15 november 2023: 25 jaar ecologie en groenontwikkeling
Evelien van ’t Veen maakt attent op het doorlopen van de tentoonstelling over 25 jaar 
Leidsche Rijn tot eind-november, waarna er schilderijen worden tentoongesteld na selectie 
door Wim en Rens Wiegeraad.
13 december 2023: lezing over eendenkooien
10 januari 2024: nieuwjaarsreceptie
21 februari 2024: lezing De Ommuurde Stad.
Hij verzoekt om vrijwilligers die ondersteunende diensten willen doen. Enige leden melden 
zich (of hun kinderen) aan.
12 Rondvraag
Ad van Zoeren vond het een plezierige, gezellige en goede algemene ledenvergadering.
Gerda vraagt naar de doelstellingen van de nieuwe voorzitter. Antwoord Dimitri: zal hij 
bekendmaken op de Nieuwjaarsreceptie
13 Sluiting om 21.45 uur 
Dimitri dankt eenieder voor de inbreng en nodigt leden uit om af te sluiten met een 
drankje.

Goedgekeurd in BV van 24 oktober 2023

Dimitri Gilissen, voorzitter Theo Balvers, secretaris


